



Oxfam Unwrapped School Purchasing Form 「樂施有禮」學校訂購表格

A) 本校想選購以下禮物透過樂施會送贈貧窮人

I'd like to purchase the following gift through Oxfam for the poor

	Price售價		Qty 數量	Amount合計 (HK\$)
i. 「動」力十足 Animal				
1) 一對小山羊 A Pair of Goats	HK\$600	20IT1043		
2) 十隻小鴨 10 Ducks	HK\$460	20IT1044		
3) 小白豬 A Piglet	HK\$500	20IT1045		
4) 小驢 Little Donkey	HK\$880	20IT1046		
5) 「動」力十足禮物包 Animal Gift Set	HK\$2,440	20IT1055		
ii. 生生不息 Lifesavers				
6) 清潔食水 Safe water	HK\$380	20IT1047		
7) 減貧之路 A road to end poverty [擺脫貧窮第一步!]	HK\$480	20IT1048		
8) 願望快車 Dream Bike	HK\$650	20IT1049		
9) 樂施有營養菜包 Oxfam Meal Kits NEW	HK\$830	20IT1050		
10) 生生不息禮物包 Lifesavers Gift Set	HK\$2,340	20IT1056		
iii. 為孩子加油 Do it for the Kids				
11) 女孩子上學去 Education for girls	HK\$480	20IT1051		
12) 開卷有益 Reading is fun [知識打破貧窮枷鎖!]	HK\$380	20IT1052		
13) 四點半課堂 Tutorial	HK\$680	20IT1053		
14) 少數族裔學中文 Equal access to opportunity NEW	HK\$1,100	20IT1054		
15) 為孩子加油禮物包 Do it for the Kids Gift Set	HK\$2,640	20IT1057		
16) Unwrapped Full Set 樂施有禮至大禮	HK\$7,420	20IT1058		
17) Pure Donation 純捐款	-	20IT1059		
		Total總計 (HK\$)		

B) 聯絡人資料 Contact information

姓名 Name of contact person : _____

學校 School : _____

學校地址 School Address : _____

電話 Telephone : _____

電郵 email : _____

C) 捐款方法 Donation Method

劃線支票 (抬頭請寫「樂施會」) Crossed cheque (made payable to "Oxfam Hong Kong")

Cheque No. 支票號碼: _____ Bank 銀行: _____

直接存入恆生銀行戶口 Direct Transfer to Hang Seng Bank: 284-401080-002

請將支票或入數紙連同表格郵寄至樂施會 (香港北角馬寶道28號華匯中心十七樓, 捐款者服務部收)

Please send your cheque/original bank-in slip together with this form to Oxfam Hong Kong by mail (17/F, China United Centre, 28 Marble Rd., North Point, HK. Attn: "Donor Service Team")

D) 證書資料 Details for the certificate

為答謝 貴校的支持, 本會將會發出證書乙張。請填寫證書上的資料:

A certificate will be issued to express our gratitude appreciation on your support. Please fill in the details.

Name of School 學校名稱 : _____

Form/ Class 班別 (如適用)(if applicable) : _____

E) 捐款收據 tax-deductible official receipt

如個別人士之捐款金額達港幣 100 元或以上，可獲發捐款收據，以申請稅項寬減。請填妥以下資料，一併寄回本會，Donation with Official receipt are tax-deductible. To reduce administrative costs, an official receipt will only be issued for donations of HK\$100 or above. Please provide the name and donation amount as follow:

收據人姓名(英文/中文) Name of Receipt	捐款金額 Donation amount HK\$	學生姓名 Student Name	級別 Class
1.			
2.			
3.			
4.			
5.			

如表格不夠應用請另紙填寫。If space provided is insufficient, please give the details on a separate paper.

您所提供的資料將保密處理，只會被樂施會及受其委託的服務提供者用作捐款處理、寄發收據及有關捐款通訊用途。為了與您緊密聯繫，向您匯報樂施會的扶貧、倡議及發展教育工作，以及籌募和活動資訊，樂施會及受其委託的服務提供者將會透過您提供的聯絡方法(包括姓名、電話、電郵及郵寄地址)，為您提供通訊、籌募、義工招募及相關資訊，以及用作收集意見之用途。若您不願意收到上述資訊及資料，請在方格上加上剔號。□

The personal data collected will be treated as strictly confidential and will be used by Oxfam and its service providers for the purposes of donation administration, receipt issuance and related communications. To connect closely with you and to keep you informed of Oxfam's work against poverty as well as advocacy, development and fundraising progress, Oxfam Hong Kong and its service providers may use your contact information (name, telephone, email and address) for the purpose of communications, fundraising, volunteer recruitment and survey administration. If you would not like to receive such materials or communications, please tick the box.